

LOCAL ATTRACTIONS 当地旅游

- LINGERING GARDEN 留园

距酒店2.4km - 车程约5mins

The Linging Garden has possessing typical Qing style, it is well-known for the exquisite beauty of its magnificent halls, and the various sizes, shapes, and colors of the buildings. In 1997, it was proclaimed a UNESCO World Heritage Site.

留园拥有典型的清代风格。园内建筑布置精巧，大厅与各式建筑尤为特色。1997年被列为世界文化遗产。

- SHAN TANG STREET 山塘街

距酒店3.3km - 车程约10mins

In 825 AD during the Tang Dynasty, Bai Juyi, well know poet, ordered the building of canals and streets at the foot of Tiger Hill. One of the canals was called Shantang River, which was seven kilometres in length and linked to the Beijing - Hangzhou Grand Canal, Suzhou section.

山塘街东起阊门渡僧桥，西至苏州名胜虎丘山的望山桥，长约七里，所以苏州俗语说“七里山塘到虎丘”。

- HUMBLE ADMINISTRATOR'S GARDEN 拙政园

距酒店6.5km - 车程约18mins

The Humble Administrator's Garden is generally considered to be the finest garden in all of southern China. In 1997, it was proclaimed a UNESCO World Heritage Site.

拙政园被誉为“中国园林之母”，是苏州园林中面积宏大的古典山水园林。1997年被列为世界文化遗产。

SUZHOU MARRIOTT HOTEL 苏州万豪酒店

1296 Ganjiang Road West, Gusu District, Suzhou, Jiangsu Province, China
中国江苏省苏州市姑苏区干将西路1296号
T 电话: 86.512.8225.8888 | F 传真: 86.512.8225.8899



MARRIOTT
SUZHOU
苏州万豪酒店

- **GUANQIAN STREET 观前街**

距酒店4.8km - 车程约15mins

Guanqian Street is a historical street that is over 150 years old and is known far and wide because of the century - old traditional shops which were all established here.

苏州观前街是成街于清朝时期的商业老街，街上老店名店云集，名声远播海内外。商业繁华，观前街是苏州历史悠久的商业区步行街，距苏州万豪酒店 5 公里。

- **SHAN TANG STREET 寒山寺**

距酒店2.2km - 车程约4mins

Hanshan Temple is a Buddhist temple and monastery in Suzhou. It is located at the town of Fengqiao, about 5 kilometres west of the old city of Suzhou.

寒山寺在苏州城西阊门外 5 公里外的枫桥镇，建于六朝时期的梁代天监年间（公元 502-519 年），距今已有 1400 多年。

- **TIGER HILL 虎丘**

距酒店6.5km - 车程约18mins

Tiger Hill, located 7 kilometres away from west Suzhou. The Hill was crowned as the well know scenic Spot in Suzhou, for its beautiful scenery and long history.

虎丘，位于苏州古城西北角的虎丘山风景名胜区，已有二千五百多年悠久历史，宋代诗人苏轼曾经说过：“到苏州而不游虎丘，乃憾事也。”

SUZHOU MARRIOTT HOTEL 苏州万豪酒店

1296 Ganjiang Road West, Gusu District, Suzhou, Jiangsu Province, China

中国江苏省苏州市姑苏区干将西路1296号

T 电话: 86.512.8225.8888 | F 传真: 86.512.8225.8899